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                                                                                             Krobia, dnia 5 stycznia 2011 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   IV/2010 
  
                  z   IV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  29 grudnia 2010 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   19.50  

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Gerard Misiaczyk            - Z-ca Burmistrza Krobi 

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    4.   Szablewska Katarzyna     - p.o. Sekretarza Gminy 

                    5.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    6.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji.   

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

      6.  Informacja   Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o działaniach   podejmowanych                    

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

                  8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

                                    a)  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2011 rok, 

            b) dobrowolnego wystąpienia Gminy Krobia  ze Stowarzyszenia Gmin i Powiatów   

Wielkopolski, 

           c)  przystąpienia  do   stowarzyszenia  o  nazwie   Związek   Gmin   Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej, 

     d)  przyjęcia Gminnego Programu Aktywności Lokalnej na lata 2011-2015, 

     e)  zmiany uchwały Nr LVI/465/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  29 października  

2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

f) zmian  budżetu  Gminy  Krobia na 2010 rok, 

           g)  wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010,  

określenia terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków, 

          h) wyboru przedstawiciela Gminy Krobia do składu Zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich, 

i) wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”. 
          
     9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10.  Wolne głosy i wnioski.      

    11.  Zakończenie.  
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Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji                         

i stowarzyszeń oraz pozostałych zaproszonych gości.   

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego sesja 

jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Wpłynęła prośba p. Burmistrza                  

o uzupełnienie porządku obrad sesji o rozpatrzenie trzech projektów uchwał :  

- w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010,  

określenia terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków, jako pkt 8g, 

- wyboru przedstawiciela Gminy Krobia do składu Zgromadzenia Międzygminnego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich, jako pkt 8 h, 

- w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”, jako pkt 8 i. 

Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.           

Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.          
    
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z III sesji.   

K. Perdon : proszę o dokonanie zmiany na str. 3 pkt. 8 dot. moich kwalifikacji, ponieważ 

ukończyłem Akademię Ekonomiczną w Poznaniu, a nie jak zapisano Akademię Rolniczą                   

w Poznaniu.  

Radca prawny : osoba, która zgłaszała pana przedstawiała jako kandydata na przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. Osoba protokołująca oddała słowa jakie padły, co zostało powiedziane i 

uważam, że te zapisy należy pozostawić.   

L. Bem : czy zostało to przez pana sprawdzone, odsłuchane na tej kasecie. Odczytywałem to              

z kartki, mogłem się pomylić i nie twierdzę, że się nie pomyliłem. Z odtworzenia nagrania 

można to sprawdzić, jak zostało powiedziane. 

Radca prawny : nie widzę przeszkód aby dokonać odtworzenia tego nagrania.   

K. Perdon : chciałbym, żeby protokół odzwierciedlał prawdę. Jeśli nie ukończyłem Akademii 

Rolniczej w Poznaniu, to uważam, że protokół powinien zawierać prawdę o moim 

wykształceniu.  

Zgłoszone uwagi do protokołu przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

Protokół z III sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz : odpowiedzi na interpelacje udzielone zostały bezpośrednio na sesji.  
 

      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      L. Bem : 1. Zgłaszałem już to pytanie związane z udostępnianiem nagrań monitoringu przy 

szkole. Wg policjantów nie mają oni jeszcze łącza do tych nagrań. Kiedy zostanie to 

udostępnione i dlaczego tak to długo trwa?  Niekiedy konieczne jest szybkie sprawdzenie terenu 

przy szkole.  

      2. Po opadach śniegu widoczne jest ile samochodów parkuje stale na Rynku. Osoby te 

pozostawiają auta i dalej kierują się innym pojazdem poza teren miasta. Może należałoby wrócić 

do tematu opłat za parkowanie na Rynku. Osoby te blokują parking przez kilkanaście godzin               
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i wtedy będą musiały dokonać odpowiednich opłat. Obecnie zaparkowanie auta na pół godziny 

jest niemożliwe.   

      3. Prośba o wyłączenie anonimowości w telefonach komórkowych nr służbowych Urzędu.             

Ja od anonimowych osób nie odbieram połączeń. Szczególnie dot. to kontaktowania się                  

z biurem Rady, ponieważ nie ma możliwości odczytu od kogo kierowana jest rozmowa.  

      J. Musielski : 1. Z uwagi na obfite opady ściegu w minionym roku, jak i obecnie chciałbym 

zwrócić uwagę na parkowanie samochodów zimą na chodnikach na głównych ulicach w Krobi                   

i na wioskach. Sądzę, że Policja w tym względzie nie ma wiele do powiedzenia, także przepisy 

widocznie na to nie pozwalają. Czy parkowanie samochodu 10 m od skrzyżowania jest zgodne                            

z przepisami? Może przepisy się zmieniły? Jeśli przepisów byłoby mało, to na szczeblu Gminy 

można by podjąć uchwałę zakazującą parkowania w tych okolicach, szczególnie w zimie. Wiele 

osób uważa, że znane jest to zjawisko i śmiejąc się z bezsilności władzy, używając niekiedy 

bardzo obraźliwych słów. Poprzez takie parkowanie samochody stwarzają zagrożenie                         

i niebezpieczeństwo dla ruchu, szczególnie dla karetki pogotowania i utrudniają odśnieżenie 

terenu ulicy i posesji. Również stojące betonowe kwietniki utrudniają odśnieżanie. Nie 

chciałbym żeby to pytanie było retoryczne, a ja radny jako bezradny. Sprawa ta powinna być 

zamknięta definitywnie.  

      2. Proponuję, aby w celu sprawniejszego i szybszego usuwania śniegu zakupić przystawkę 

wirnikową do ciągnika będącego w dyspozycji grupy remontowej, ciągnika o dużej mocy. 

Myślę, że inwestycja ta zwróciłaby się bardzo szybko, a usuwanie ściegu byłoby sprawniejsze              

i mniej kosztowne.  

      3. Czy nie można by było postawić zarówno nam, jak i gościom w okresie zimy ciepłych napoi, 

kawy czy herbaty, a latem wodę mineralną. Nie chciałbym jednak narażać budżetu Gminy na 

dodatkowe wydatki, jeśli nie byłoby to możliwe, to każdy radny w ramach swojej diety mógłby 

ponieść jakiś koszt. Ale jest to tylko moje zdanie.   

      M. Duda : 1. Sprawa dot. otwartych konkursów ofert., jak będą one przeprowadzane w 2011 

roku. Na spotkaniach organizacji pozarządowych pojawiły się postulaty, aby konkursy 

przeprowadzono jak najszybciej, aby organizacje mogły szybciej wydatkować te środki. Takie 

konkursy można ogłaszać na podstawie prowizorium budżetu.  

      2. Temat wiąże się z poprzednim a dot. funduszu pożyczkowego, co zgłaszałem już                         

w poprzedniej kadencji. Czy w projekcie budżetu zaplanowano środki na tego typu działania?  

      3. W poprzedniej kadencji także zgłaszałem tą sprawę, a dot. powołanej Młodzieżowej Rady 

Miejskiej.  Czy w projekcie budżetu na 2011 rok zaplanowano środki na jej działanie? W roku 

ubiegłym młodzież uczestniczyła w realizacji projektu i takie formy może prowadzić taka Rada 

Młodzieżowa.   

      Z. Nowacki : 1. Zagrożenie dotyczy mieszkańców Ciołkowa, a spowodowane jest przez gałęzie 

drzew, które dotykają linii energetycznych tj. przy krzyżu, przy posesji nr 5, przy posesji 15 

gałęzie zagrażają przechodzącym mieszkańcom. Proszę o zabezpieczenie tych miejsc i posesji.   

      2. Jaką decyzję podjęto w sprawie postawienia znaku zakazu dla samochodów ciężarowych             

w Kuczynie? Jest to droga polna od p. Nowickiego do p. Bartkowiaka. Interpelowałem w tej 

sprawie, ale nie uzyskałem odpowiedzi.  

      3. Na jakim etapie jest sprawa przejęcia w Ciołkowie od ANR gruntów drogi powiatowej do 

sklepu wzdłuż drogi gminnej, gruntu przy budynku nr 12 w Ciołkowie oraz w Kuczynie przy 

składowisku odpadów.  

      G. Skrobała : 1. Jest pewien odcinek ok. drogi 300 m od Niepartu do Gostkowa, położony                 

w Gminie Miejska Górka, który nie jest odśnieżany. Ciągniki dojeżdżają tylko do zakrętu, do 

cmentarza. W roku ubiegłym Gmina Miejska Górka była tak uprzejma, że nie patrząc na znak 

oznaczający Gminę Krobia odcinek ten odśnieżała aż do samego Niepartu. W tym roku droga ta 

jest w stanie fatalnym, zagraża niebezpieczeństwu dla autobusów dowożących dzieci do szkoły, 

ale także dla pojazdów osobowych. Prosiłabym aby nie zapominać od odśnieżaniu właśnie tego 
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odcinka drogi do Gostkowa. Chyba nie będą to tak duże koszty aby zimowe utrzymanie także 

dotyczyło tego odcinka.      

      2. Sprawa dot. drogi powiatowej, a to pytanie kieruję bardzie do radnych powiatowych i do             

p. Burmistrza pośrednio też. Droga powiatowa, która biegnie od Gminy Pępowo, a wg uzyskanej 

informacji PZD planował remont tej drogi. Obecnie remontowany jest odcinek, gdzie Gmina 

Pępowo  kończy się, a  zaczyna się Gmina Krobia i dalej będzie remontowany przez Gogolewo, 

Niepart do Miejskiej Górki. Czy Państwo macie wiedzę, czy dalsze odcinki drogi i w jakim 

ewentualnie czasie odcinki będą realizowane. Położono na tym odcinku chodnik, a wg 

informacji uzyskanej przez sołtysa Gogolewa kratki ściekowe założone będą wtedy, kiedy będzie 

realizowany remont drogi przez wieś. Pytanie kiedy ten odcinek drogi w Gogolewie będzie 

wykonywany?   

      Ł. Kubiak : sprawa dot. realizacji kanalizacji sanitarnej w Gminie Krobia. Czy w roku bieżącym 

wykonano plan zgodnie z zamierzeniami? Czy wszystkie odcinki planowane do realizacji zostały 

wykonane? Być może ze względu na warunki atmosferyczne część tych zadań kontynuowana 

będzie w roku przyszłym.  

 

      Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

      17.12. Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

      Udział w spotkaniu w Gostyniu zorganizowanym przez Starostę Powiatu celem wybrania 

Wolontariusza Roku 2010, został nim pan Andrzej Konieczny, z naszej gminy kandydowali Pani 

Łubusińska z Żychlewa oraz Uniwersytet Trzeciego Wieku z Krobi.  

      18.12. Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Związku Więźniów Politycznych okresu 

stalinowskiego oddział w Gostyniu oraz Światowego Związku Żołnierzy AK oddział 

Wielkopolski – koło „Zawisza” w Krobi. 

      Uczestniczyłem w zebraniu i spotkaniu opłatkowym Miejsko – Gminnego Zarządu OSP                    

w Krobi. 

      19.12. Uczestniczyłem w spotkaniu „ Wieczorze Wigilijnym” zorganizowanym przez uczniów                 

i nauczycieli Szkoły Filialnej w Sułkowicach. 

      20.12. Udział w Wigilii zorganizowanej przez MGOSP w Krobi dla osób samotnych                             

i niepełnosprawnych.  

      22.12. Udział w uroczystości wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie. 

      Udział w delegacji samorządowej w pogrzebie mamy radnego Jerzego Gałęzewskiego. 

      Spotkanie opłatkowe w ZSPiG w Krobi oraz w ZSOiZ w Krobi. 

      Udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

      28.12. Udział w  posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.  

      29.12. Złożenie korekt oświadczeń majątkowych radnych ostatniej kadencji w Urzędzie 

Skarbowym w Gostyniu. 

      29.12. Udział w posiedzeniu Komisji Budżetu.  
 

Ad. 7  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 1 do protokołu. 

A. Miałkowski : poziom wykonania wydatków 83 % jest stosunkowo niski, czy może                        

p. Burmistrz podać przyczynę nie wykonania wydatków? 

Burmistrz : poziom wykonania wydatków podany jest na koniec listopada, jest jeszcze jeden 

miesiąc do końca rozliczenia roku. W odpowiednim czasie przedstawienie zostanie 

podsumowanie tego roku.  

K. Perdon : czy mógłby Pan dokonać oceny przeprowadzonego Jarmarku i czy należy ten 

pomysł kontynuować? 

Burmistrz : pomysł  zorganizowania Jarmarku i jego realizacja miała formę przetestowania  

imprezy na krobskim Rynku. Będzie czas na podsumowanie i oceny, jaka powinna być formuła 
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takiej imprezy.  Warto kontynuować takie imprezy i tradycje powinny być podkreślane, czy                 

w tym okresie, i czy w tej formie, to warto się zastanowić. Sama realizacja imprezy wg mnie 

była ciekawa i sensowna. 

K. Perdon : rozumiem, że wnioski zostaną przedstawione po dokonaniu analizy. 

Burmistrz : mogą być one formą dyskusji na komisjach. 

Ł. Kubiak : w planie pracy Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy zaplanowano punkt obejmujący 

dyskusję na takie właśnie tematy.  

 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2011 rok.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. 

L. Bem : proponuję aby uzupełnić ten plan o punkt obejmujący analizę projektu budżetu na 2012 

rok, jako pkt. 11. 

Uchwałę Nr IV/10/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie  przyjęcia 

planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2011 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

b) dobrowolnego wystąpienia Gminy Krobia  ze Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła p.o. Sekretarza Gminy K. Szablewska.  

K. Perdon : jakie są skutki finansowe wystąpienia ze stowarzyszenia? Kiedyś jak 

występowaliśmy ze stowarzyszenia musieliśmy zgodnie z zapisami statutu płacić jeszcze składki 

przez pewien okres. Może należałoby dopiero wystąpić zgodnie z datą, kiedy tych składek nie 

będzie trzeba płacić? 

K. Szablewska : ze statutu stowarzyszenia wynika, że w każdym momencie można wystąpić                

i żadnych skutków finansowych nie będzie.  

Uchwałę Nr IV/11/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie  

dobrowolnego wystąpienia Gminy Krobia  ze Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

c) przystąpienia  do   stowarzyszenia  o  nazwie   Związek   Gmin   Wiejskich 

Rzeczypospolitej  Polskiej.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła p.o. Sekretarza Gminy K. Szablewska.  

Burmistrz : Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski ma zasięg regionalny, natomiast 

Związek Gmin Wojskich RP jest organizacją ogólnopolską reprezentującą interesy wszystkich 

samorządów należących do tego stowarzyszenia. Patrząc na zakresy działań i możliwości 

reprezentatywne to są one znacznie większe. Związek jest adekwatny do naszej sytuacji do 

wielkości gminy, reprezentując interesy Gmin Wiejskich.  

L. Bem : jakie będą koszty członkostwa?  

Burmistrz : składka w poprzednim stowarzyszeniu wynosiła rocznie 3 tys. zł, a w ZGW 3.700 zł. 

K. Perdon : czy składka jest na cały rok i wyliczona od jednego mieszkańca? 

Burmistrz : składka jest całoroczna, co do szczegółów to przekażę w terminie późniejszym. 

Uchwałę Nr IV/12/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie  

przystąpienia  do   stowarzyszenia  o  nazwie   Związek   Gmin   Wiejskich Rzeczypospolitej 

Polskiej;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

d) przyjęcia Gminnego Programu Aktywności Lokalnej na lata 2011-2015. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił zastępca Burmistrza G. Misiaczyk.  

Ł. Kubiak : jeśli jest to możliwe to proszę o wyjaśnienie kierunków działania programu tj. zapisu 

łagodzenie niepokojów… . Czy w wyznaczonych punktach wiejskich pomoc ta będzie udzielana 

bezpośrednio, czy będą dyżury? 
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L. Bem : projekt uchwały nie był omawiamy na odpowiedniej komisji. Czy uchwała jest 

konieczna, czy nie należałoby przesunąć jej rozpatrzenie na następnej sesji? Jest to program na 

pięć lat i wymagałby analizy. 

M. Roszyk, kierownik OPS : jeśli od początki roku 2011 chcemy rozpocząć realizację projektu 

systemowego, to wskazane byłoby przystępując do metody realizacji, aby program został 

uchwalony. Jest to program długofalowy i w trakcie jego realizacji można także analizować 

formy jego realizacji. 

M. Bruź, pracownik OPS : projekty systemowe OPS realizuje drugi rok, w 2011 roku  ma 

obejmować rozwój aktywności lokalnej w poszczególnych wioskach na terenie gminy. Punkty 

takie będą dotyczyły tych obszarów, dla których został sporządzony projekt. W roku przyszłym 

planowane jest objęcie programem miejscowości Niepart i Gogolewo. Będziemy zajmować się 

historią danego obszaru, mentalnością społeczną, potrzebami i problemami mieszkańców.                  

W punkcie konsultacyjnym zatrudniony jest terapeuta, lecz dojazd naszych podopiecznych nie 

zawsze do tego punktu jest możliwy. Realizując ten program bezpośrednio w danej 

miejscowości problemy w obszarach rodziny mogą być rozwiązywane na miejscu, przez 

odpowiednich specjalistów. 

E. Dopierała : niektóre słowa wymagałyby przeredagowania. Jeśli nie ma konieczności 

przyjmowania programu w dniu dzisiejszym, to proponuję dokonanie analizy na komisji.  

Burmistrz : program jest podobnym dokumentem jak POM. Program opracowany jest przez OPS 

w Krobi. W dużym stopniu odzwierciedla zadania już realizowane od 2007 roku. O tego 

dokumentu może zależeć pozyskanie środków zewnętrznych na realizację projektu. Zgadzam 

się, że warto dokładnie przeanalizować ten program, lecz w ciągu roku możliwe jest dokonanie 

zmian w programie. Jestem za tym aby przyjęć go w obecnej formie i proszę o jego uchwalenie.   

E. Dopierała : uważam, że należy we wstępie programu dopisać jakiego ośrodka są to 

pracownicy, wyrażenie mentalność pokutująca powinno być w cudzysłowie. Program 

skierowany jest do osób wykluczonych, bądź zagrożonych wykluczeniem. Czy jest dokonana 

analiza, czy znamy liczbę takich osób i problemów?  

M. Roszyk : w programie przewidujemy, ponieważ nie mamy jeszcze takich danych. Będzie 

przygotowana analiza ile osób jest zagrożonych w danej miejscowości. PAL powstał przy 

współudziale organizacji pozarządowych i przedstawione zostały w nim ich sugestie i kierunki 

potrzeb. 

G. Skrobała : w programie wymieniono kierunki działania, cele, formy działania. Działalność 

socjalne jest wymieniona jasno i zrozumiale.  

L. Bem : jeśli p. Burmistrz przedstawia, że jest potrzeba uchwalenia programu, to jestem za jego 

przyjęciem. Na przyszłość należy takie programy analizować na komisjach o wiele wcześniej.  

Uchwałę Nr IV/13/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie                

przyjęcia Gminnego Programu Aktywności Lokalnej na lata 2011-2015; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych. 
  

e)   zmiany uchwały Nr LVI/465/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  29 października        

2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

L. Bem : jaka stawka była uchwalona? 

Skarbnik : stawka się nie zmienia, zmianie ulega jedynie określenie dot. podmiotów związanych 

z prowadzeniem działalności w zakresie udzielania świadczeń  zdrowotnych.  

Uchwałę Nr IV/14/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie udzielenia 

zmiany uchwały Nr LVI/465/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  29 października 2010 r.                

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych. 
 

f)    zmian  budżetu Gminy  Krobia na 2010 rok. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 29 grudnia i po 

przeanalizowaniu projektu uchwały i autopoprawki wydała jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

obecności wszystkich członków komisji. 

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr IV/15/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie zmian                

w  budżecie  Gminy  Krobia na 2010 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

 

g)    wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010,  określenia 

terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

L. Bem : czy jest pozwolenie konserwatora na postawienie wiaty? 

Burmistrz : w naszej ocenie nie ma wymogu takiego pozwolenia, w celu dopełnienia wszystkich 

formalności przeprowadzono konsultacje z konserwatorem zbytków odnośnie takiej opinii.  

Uchwałę Nr IV/16/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010,  określenia terminów 

wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych. 
 

h)    wyboru przedstawiciela Gminy Krobia do składu Zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła p.o. Sekretarza Gminy K. Szablewska.  

Radny Jerzy Gałęzewski wyraził zgodę na reprezentowanie Gminy Krobia w Zgromadzeniu 

MZWiKW w Strzelcach Wielkich.   

Uchwałę Nr IV/17/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie   wyboru 

przedstawiciela Gminy Krobia do składu Zgromadzenia Międzygminnego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych. 
 

i)    wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”.        
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła p.o. Sekretarza Gminy K. Szablewska.  

Wyznaczono następujące osoby : Skrobałę Genowefę, Mikołajczaka Walentego, Naskręt-Dorsz 

Katarzynę, Balcerek Małgorzatę. 

K. Perdon : w jaki sposób zostały wyznaczone zaproponowane osoby? 

Przewodniczący Rady : poproszono p. Skrobałę aby spośród mieszkańców Niepartu wyznaczono 

przedstawiciela środowiska wsi Niepart. 

G. Skrobała : dotychczas od momentu powstania związku byłam reprezentantem środowiska 

Niepartu. Skoro teraz zaistniała taka sytuacja, że mam reprezentować Radę w związku, zaszła 

potrzeba wybrania przedstawiciela Niepartu, a jest osoba reprezentująca Gogolewo. Pan 

przewodniczący poprosił, aby ze swojego środowiska wskazać osobę. Jest to osoba, która cieszy 

się powszechnym zaufaniem i pełni funkcję w Radzie Sołeckiej. Kiedy ja byłam powoływana do 

związku, to odbywało się zebranie wiejskie. Pan Mikołajczak wyraził zgodę na wyznaczenie 

jego osoby, jako przedstawiciela Gminy Krobia. 

Burmistrz : dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia wybiera Rada i jeżeli nie zostanie 

podjęta ta uchwała, to do czasu jej rozpatrzenia, jeśli uznają Państwo, że wymagane są 

konsultacje z mieszkańcami, to w takiej sytuacji reprezentantami będą osoby dotychczas 

wyznaczone.  

K. Perdon : dobrze, że p. Skrobała powiedziała wg jakich zasad ona była powoływana.  
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Burmistrz : w jakiej formie osoba ta został wyznaczona przez mieszkańców, to Rada nie jest                

w stanie dzisiaj ocenić.  

K. Perdon : w celu uniknięcia nieporozumień między Radą a środowiskiem wsi, bo nie mam nic 

przeciwko p. Mikołajczakowi, był radnym i miałem okazję z nim współpracować, proponuję 

abyśmy dzisiaj wyznaczyli trzy nazwiska, a czwarte zgodnie z procedurami powinno zostać 

wyłonione. Być może będzie to ta sama osoba i będzie to tylko kwestia formalna. Jeśli miałoby 

się okazać, że bez konsultacji społecznej powołano reprezentanta wsi, a w wielu innych błahych 

sprawach  też podejmujemy konsultacje. 

G. Skrobała : kiedy były pierwsze wybory, kiedy związek się tworzył to organizowaliśmy 

zebranie wiejskie i była konsultacja z mieszkańcami. Natomiast Gmina Miejska Górka od razu               

z tego zrezygnowała i wyłoniono osoby przez Radę Miejską.   

Burmistrz : nie można tworzyć niepełnego składu osobowego.  

Uchwałę Nr IV/18/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie   

wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odnośnie kwestii monitoringu terenu przy szkole przekazany sprzęt przekazano 

Policji, jeszcze nie działa, nadal operowany jest przez Urząd. Jeśli konieczne jest odtworzenie 

nagrania, to proszę o kontaktowanie się z p. Andrzejem Olejnikiem. 

Temat opłat za parkowanie na Rynku jest tematem społecznie wielokrotnie podnoszonym na 

wielu spotkaniach. Kilka aspektów dot. tego tematu należy wziąć pod uwagę przez podjęciem 

decyzji o wprowadzeniu opłat. Również prowadzony był monitoring parkujących pojazdów na 

Rynku. Wnioski można wysuwać różne, co do tego dlaczego dany pojazd parkuje. 

Wprowadzenie opłat wiąże się z pewnymi inwestycjami, jakie należałoby wprowadzić                         

i monitoringu wpłacanych opłat za parkowanie, 1 etat pracownika co wiąże się z kosztami. Czy 

rzeczywiście zmieniłoby zwiększenie możliwości parkowania na Rynku, to oceniając 

miejscowości, gdzie takie opłaty funkcjonują, to nie do końca przekłada się to na znacznie lepsze 

parkowanie. Przeprowadzono konsultacje społeczne w 2007 roku, wg których 90 % osób 

wypowiedziało się negatywnie odnośnie wprowadzania opłat.  Obecnie miejsc parkingowych na 

Rynku jest 60. 

W zakresie zmian odnośnie telefonów komórkowych podjęto decyzję o odblokowaniu numerów, 

po zmianie umowy w miesiącu styczniu.  

Kwestia obsługi sesji i zakupów będzie analizowana przez p. przewodniczącego podczas prac 

nad budżetem na rok 2011.  

Sprawa zimowego utrzymania dróg jest wielowątkowa i kilka kwestii, które się z tym wiążą. 

Pytanie dotyczyło ewentualnego zakupu sprzętu, który usprawniłby odśnieżanie. Dysponujemy 

określoną bazą sprzętu do realizacji tych zadań. Można rozważyć zakup urządzeń dodatkowych, 

co wiąże się z określonymi kosztami, a zależne to będzie od przyjętych środków w budżecie na 

rok przyszły. Warto rozważyć funkcjonowanie spółki komunalnej, która przejęłaby te zadania              

i realizowałaby to w sposób prawidłowy.  

Kwietniki postawione są po to, aby w okresie letnim było ładniej i estetyczniej. Należy się 

zastawić, czy usuwanie ich na okres zimowy jest technicznie możliwe. 

Konkurs ofert można ogłosić na podstawie prowizorium budżetu. Jest  wtępna akceptacja 

komisji Budżetu, lecz po ogłoszeniu konkursu może okazać się, że środki w budżecie będą inne. 

Fundusz pożyczkowy zaplanowano w budżecie na 2011 rok w kilku wariantach. Jeśli będzie 

akceptacja Rady, to zostaną one uruchomione. 

Na temat funkcjonowania Młodzieżowej Rady kilkakrotnie na ten temat rozmawiano, jest 

organem bardzo pożądanym, jednak samo prowadzenie jej wiąże się z odpowiedzialnością. Na 
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dzień dzisiejszy formalnie nie ma określonej inicjatywy ze strony szkół i brak koncepcji w tym 

zakresie.  

W sytuacjach bezpośredniego zagrożenia dot. usuwania drzew lub podobnych, zagrażającym 

bezpieczeństwu mieszkańców  proszę bezpośrednio o kontakt ze mną albo z pracownikiem 

Urzędu. Czekanie miesiąc na sesję wydaje się nieadekwatne do zaistniałej sytuacji. 

W kwestii oznakowania drogi w Kuczynie udzielę odpowiedzi w terminie późniejszym. 

Procedury związane z przejęciem działek w Kuczynie i Ciołkowie od ANR zostały przez nas 

podjęte, pozostałe kwestie są w toku.   

Sprawa odśnieżania dróg na terenie Gminy Krobia wymaga szerszej analizy. W zakresie naszego 

działania zimowego utrzymania dróg są drogi gminne. Odśnieżanie dróg między 

miejscowościami realizowane jest wg zawartych umów. Nie powinniśmy przejmować 

utrzymania dróg powiatowych z jednego powodu, jest to zadanie Powiatu Gostyńskiego, nie 

Gminy Krobia. Do tej pory zimowe trzymanie dróg kosztowało 80 tys. zł, czyli znaczna część 

dot. odśnieżania dróg powiatowych, i w tym właśnie temacie odbędę spotkanie ze Starostą 

Powiatu. Często pracownicy interweniują u zarządcy drogi o pilne wykonanie przejezdności 

określonego odcinka drogi.  Wg mojej informacji zgłaszano potrzebę również wykonania 

pilnego odśnieżenia drogi, o której pani wspominała. Prowadzone były rozmowy również                         

z Burmistrzem Miejskiej Górki odnośnie zimowego utrzymania dróg na terenie ich gminy, co 

należy również do zarządcy tej drogi. Oczywiście w sytuacjach zagrożenia w dalszym ciągu 

będziemy interweniować. Myślę, że takie postępowanie z naszej strony jest racjonalne.  

W zakresie remontów dróg powiatowych droga, o które mówiła p. Skrobała pojawiał się często 

na różnych spotkaniach.  Powadzone są rozmowy z Powiatem w tym zakresie, natomiast sprawa 

wiąże się z możliwościami finansowymi Powiatu. Priorytetem dla Powiatu jest szpital, czyli 

zakończenie jego remontu.   

Odnośnie inwestycji kanalizacji sanitarnej na terenie Krobi, to kilka odcinków w tym roku nie 

zostało zakończonych, w stosunku do całego projektu. Odcinki te zostaną zrealizowane w roku 

przyszłym. W związku z planowaną realizacją przebudowy drogi 434 przyspieszona będzie 

realizacja kanalizacji przy tej drodze. 

Chciałbym odnieść się jeszcze do jednego wątku dot. kompetencji, czy możliwości władzy 

publicznej, wskazanie problemu, myślę o kompetencji, czy możliwości władzy odnośnie zmiany 

ruchu drogowego, nakładać na terenie gminy obowiązki w stosunku do mieszkańców. Jest to 

kwestia kluczowa ze względu na stereotypy postrzegania funkcji Burmistrza, Rady, Urzędu, 

Gminy w kontekście innych jednostek samorządu terytorialnego. Samorząd ogranicza swoje 

zadania do zakresu obowiązujących przepisów. Konstrukcja prawa nakłada na obywateli 

określone obowiązki. Jeżeli kodeks nie jest naruszany, to Gmina nie ma narzędzi, kompetencji 

do zmiany tych przepisów.   
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

M. Szpruka : dużo było mówione na temat parkowania, lecz w Krobi jest jedno miejsce ok. 40 m 

od Rynku, gdzie od kilku miesięcy stoi laweta blokująca przejazd ulica jednokierunkową.                 

W związku z uciążliwą zimą, ograniczoną możliwością pożywienia dla ptactwa, kotów apeluję                                   

o zorganizowanie miejsc do ich karmienia.  

Burmistrz : możemy rozmawiać z właścicielem pojazdu na temat parkowania. Każdy ma prawo 

postawić pojazd przy swojej posesji. W zakresie dożywiania zwierząt należy apelować                       

o zorganizowanie ich dożywiania. Myśliwi i szkoły również podejmują takie działania. 

K. Perdon : chciałbym skomentować artykuł zamieszczony w „Życiu Gostynia”. Chciałbym 

zwrócić pani uwagę pani Agato, napisane nazwisko Perdonowski, forma którą pani zastosowała 

jest dla mnie i mojej rodziny obraźliwa, ponieważ jestem synem Bożeny i Stanisława Perdon,               

a nie Perdonowskich. Uważam, że nazwisko powinno być napisane tak jak brzmi. Na sesji 

zwróciłem się z prośbą do p.Burmistrza odnośnie tego odśnieżania i nie jest to mój wymysł.              

P. Burmistrz mi odpowiedział, że z punktu technicznego nie jest to możliwe i taką informację 
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przekazałem mieszkańcom. Sam tytuł pani, artykułu nie czytałem, bo nie czytam tej gazety, 

może to dobrze, jest też dla mnie obraźliwy, bo sugeruje, że mam nowe pomysły na odśnieżanie 

i zimowe utrzymanie dróg. Przypominam pani, proszę sprawdzić w zapisach, ma pani sprzęt, że 

to była prośba mieszkańców,  z którymi rozmawiałem i przekazałem im odpowiedź                          

p. Burmistrza. Chyba, że „Życie Gostynia” nie ma ciekawszych tematów na pierwszą stronę, 

albo jest to pani celowe działanie. Artykuł ten w jakim stopniu zniesławił mnie w jakimś stopniu.  

Prosiłbym aby na przyszłość pani tego nie robiła. 

Ł. Kubiak :  wniosek dot. zimowego utrzymania dróg, wniosek sołtysa wsi Wymysłowo do 

Powiatowego Zarządu Dróg, za pośrednictwem p. Burmistrza o poszerzenie drogi powiatowej od 

Wymysłowa w kierunku sołectwa.  

A. Miałkowski : wydaje mi się, że na koniec roku złapaliśmy co najmniej trzy faule. Ja nie 

jestem do podsumowywania, ani analizy, ale po to aby uniknąć podobnych fauli na przyszłość. 

Wydaje mi się, że taki program aktywizacji społecznej na pięć lat, który nie ma możliwości 

analizować zespól Rady, bo nie otrzymał tego materiału, to nie jest w porządku. Też jestem za 

tym, żeby tam były ogólniki, ale co się pod nimi kryje chcielibyśmy wiedzieć. I na spotkaniach 

komisji takie pytania z autorami miałyby miejsce. Tutaj gdybyśmy chcieli każdy punkt 

analizować skończylibyśmy nad ranem. Takie programy przygotowuje się wcześniej, 

przedstawiać je komisjom Rady i dopiero z opinią można głosować. Też głosowałem za. 

Argumenty Burmistrza i pań, które prezentowały tą formę, powiedzmy, że przyjęliśmy, ale nie 

powinny się powtarzać. Drugi faul, to nie można wybierać przedstawicieli bez udziału wsi. 

Dobrze się stało, że mówiliśmy nie o wszystkich, ale to nie było przygotowane wobec tego. 

Moim zdaniem nie można takich rzeczy praktykować. Przedstawiciel wsi, regionu powinni brać 

udział w delegowaniu swoich przedstawicieli. Chyba, że są to przedstawiciele Burmistrza, lub 

Rady, ale to Rada powinna ich proponować.   

Burmistrz :  nie pozostanę bez podniesienia uwag, które przedstawił p. Miałkowski, ze względu 

na szacunek jakim pana darzę. Zgadzam się całkowicie, że program wymagałby skonsultowania            

z Radą oraz również w kwestii wyboru przedstawicieli podzielam pana pogląd. Zapisy                        

w protokole musza odzwierciedlać wypowiedziane słowa.   

Informuję Państwa, że z dniem 1 stycznia p. Gerard Misiaczyk,  mój zastępca przechodzi do 

pracy do samorządu Gminy Piaski. Chciałbym podziękować za pracę w naszym samorządzie              

i mam nadzieję, że mieszkańcy zapamiętają pana osobę pozytywnie i był to ciekawy okres życia, 

wniósł pan duży wkład swojej pracy na rzecz Gminy.  

G. Misiaczyk : cztery lata temu po raz pierwszy zabrałem głos na tej sali, będąc powołanym na 

zastępcę Burmistrza Krobi. W większości z zamierzonych tez udało mi się zrealizować. Dzisiaj                     

z powodów osobistych staję przed Państwem po raz ostatni. Cztery lata temu, kiedy 

zdecydowałem się (jak wielu mieszkańców Gminy w wyborach) zaufać burmistrzowi                              

i rezygnując z pracy w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, związać z nim swoje losy, niewielu 

w nas wierzyło, a Ci, którzy  wierzyli z niepokojem przyglądali się pierwszym krokom. Dzisiaj 

mam osobistą satysfakcję, ponieważ odchodzę, jak mówiono w starożytnej Sparcie "z tarczą"-po 

wygranych wyborach, potwierdzających, że praca wielu ludzi została dostrzeżona. Zamykam za 

sobą pewien rozdział życia, rozdział bez afer, skandali, nacechowany wymiernymi efektami. 

Kilka dni temu byłem na Wigilii w Starej Krobi, gdzie miałem okazję oglądać kronikę i aż 

trudno uwierzyć jak wiele wydarzyło się tylko w jednej miejscowości przez ostatnie  4 lata!              

W moim odczuciu to był dobry czas, który został dobrze wykorzystany. Wiele wspólnie,                      

z burmistrzem na czele, radnymi, pracownikami urzędu, jednostek, sołtysami i organizacjami 

pozarządowymi udało nam się zrobić. W wielu przedsięwzięciach osobiście byłem 

zaangażowany i tych moich cegiełek, które dołożyłem tu i ówdzie trochę się nazbierało,                        

a niektóre projekty zapewne nas przeżyją. Poznałem tu również wielu wspaniałych ludzi, 

zarówno wśród pracowników, radnych oraz mieszkańców Gminy, których miałem okazję przy 

różnych okolicznościach spotykać i rozmawiać. To, co zawsze było dla mnie cenne, to fakt, że 
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chociaż nie mieszkam w Krobi - to nigdy nikt nie dał mi odczuć, że jestem tu obcy. I sądząc po 

tym jak mnie traktowano- chyba nie byłem. Sam zresztą w nawiązaniu do różnych sytuacji, 

zwykłem mawiać "u nas w Krobi", a ze względu na nienormowany czas pracy często 

żartowałem, że w Gostyniu to ja tylko nocuję. Jak Państwo zapewne wiedzą, otrzymałem 

propozycję kierowania Warsztatami Terapii Zajęciowej w Piaskach. Przepisy dotyczące 

pracowników samorządowych umożliwiają przeniesienie pracownika do innej jednostki,                      

w drodze porozumienia pracodawców. Wójt Piasków wystąpił z oficjalnym wnioskiem w tej 

sprawie. Burmistrz Krobi zaakceptował takie rozwiązanie, co powoduje, że z dniem 1 stycznia 

2011 roku obejmę nowe stanowisko.  Jestem politologiem, posiadam również dyplom 

pracownika socjalnego do tego przez  10 lat miałem możliwość pracować z osobami 

niepełnosprawnymi jako Społeczny Instruktor Młodzieżowy PCK a później wychowawca. 

Dlatego z wielkim optymizmem patrzę w przyszłość, wierząc, że wiele dobrego jeszcze uda mi 

się zrobić i że przyniesie mi ona przynajmniej tyle satysfakcji ile doświadczyłem tutaj-                       

u Państwa. Dlatego chciałbym serdecznie podziękować szczególnie burmistrzowi za 

doświadczenie zawodowe ale chyba jeszcze większe i cenniejsze- życiowe; wszystkim osobom, 

z którymi los mnie zetknął przez ostatnie cztery lata, z którymi było mi dane i pracować                       

i świętować i cieszyć się z narodzin i żegnać Waszych najbliższych. Czasem trzeba w tym pędzie 

po prostu usiąść na ławce i poczekać aż nas życie dogoni... Ja mam nadzieję, że kiedyś to będzie 

ławka z naszego ostatniego projektu- odrestaurowanego parku -tu w Krobi.  Jestem przekonany, 

że kiedy już usiądę, długo sam nie posiedzę i w tym czasie niejedną rękę uścisnę.  Dziękując raz 

jeszcze za wszystko chcę powiedzieć, że reprezentowanie Gminy Krobia - było dla mnie 

zaszczytem.  

Przewodniczący Rady : w imieniu Rady Miejskiej życzę Panu satysfakcji, sukcesów i osobistych 

pomyślności dla Pana i rodziny.   

Radca prawny : moją intencją nie było zapobieżenie wpisania informacji prawdziwej co do 

wykształcenia, czy co do ukończenia konkretnej uczelni przez Pana radnego. Chciałem 

uszanować i zachować pewien formalizm. Osoba sporządzająca protokół powinna odnieść stan 

faktyczny, czyli to co zostało powiedziane. Słowa te są prawdziwe, ponieważ zostały 

wypowiedziane. Możliwe jest wpisanie sprostowania do protokołu.  

M. Szpurka : nie miał Pan racji, gazeta napisała jak napisała. Część osób już to przeczytało,                 

a sprostowanie zostało zamieszczone, ale czy część czytała protokół, że było inaczej. 

K. Perdon : gdybym wiedział, że tyle problemu zajmie mój problem, to nie poruszałbym go. 

Przewodniczący Rady : życzę wszystkim miłego, dobrego wieczoru sylwestrowo – 

noworocznego, a na Nowy Rok dobrego zdrowia, samych radosnych zdarzeń w życiu rodzinnym 

i działalności samorządowej.    

 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam IV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska       


